
Onderwerp: Wandelpaden Molenbossen flats 
 
Geert, 
 
Ik wil vragen stellen met de volgende strekking:  

De renovatie van de Molenbossen flats in Blerick is in 2019 naar volledige tevredenheid van de 
bewoners afgerond. 

Het groen tussen de flats van ZONOPGANG en  VOGELVLUCHT is redelijk hersteld, maar de betegelde 
paden zijn niet hersteld en gevaarlijk voor de oudere bewoners. 

Hier zijn gelden voor vrijgemaakt en de gemeente zou dit oppakken.  

Waarom is dit nog niet opgepakt?  

 

Groet, 

PvdA, Hay Janssen  

 


